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П Р О Т О К О Л 
№ 3 

от заседание на ОбС-Хайредин, проведено на 27.12.2007 г. 
 

Място на провеждане: Заседателната зала на Общински съвет Хайредин. 
Начало: 09.30 часа. 
Край:     13.30 часа. 

 
Днес на 27.12.2007  г. от 09.30 часа  се проведе   заседание на Общински съвет – Хайредин.  
В работата взеха участие 9 /девет/ общински съветници от 13 /тринадесет/ избрани съветници. 
От заседанието отсъстват общинските съветници г-жа Гиздова, г-жа Цонова, г-н Георгиев 
и г-н Кръстев. 
На заседанието присъстваха още: г-н Радослав Стойков – Кмет на Община Хайредин, г-н 
Валентин Петров – гл. счетоводител на Община Хайредин, г-ца Ирена Игнатова представител на 
Дирекция „ФСД”, г-н Иван Бешировски – Кмет на с. Рогозен, г-н Светлин Цветков – Кмет на с. 
Бързина, г-н Атанас Атанасов – Кмет на с. Манастирище, г-н Валери Крумов – Кмет на с. 
Михайлово, г-жа Радка Мермерска – Кметски наместник на  с. Ботево. 
                   Заседанието бе открито и ръководено от Председателя на ОбС – Хайредин – г-
н Васил Александров.  
                   Председателя на ОбС-Хайредин направи предложени към дневния ред да бъде 
включена докладна от Светлин Цветков – Кмет на с. Бързина, относно: Извършване на 
санитарна сеч на гора-общинска собственост в землището на с. Бързина, с цел осигуряване на 
дърва за огрев на населението от с. Бързина. 
                   Други допълнения към дневния ред не бяха направени и общинския съвет прие 
средния 

Д Н Е В Е Н      Р Е Д: 
 

1. Приемане на правилник за организацията и дейността на общинския съвет,  неговите  
комисии и взаимодействието му с общинската администрация. 

                                                                       Докл Председателя на ОбС-Хайредин и 
                                                                                  Председател на  временната комисия 
                                                                                  за подготовка на правилника на    

                                                                                                общинския съвет 
2. Д о к л а д н и: 

2.1.Вносител: Васил Александров-Председател на ОбС-Хайредин, относно: 
       Определяне на представители на ОбС-Хайредин в Общото събрание на     
       националното сдружение на общините в Република България /НСОРБ/ и  
       представител в Областен съвет за развитие в Област Враца. 

                                                                       Докл. Председателя на ОбС-Хайредин                                                                                   
2.2.Вносител: Васил Александров-Председател на ОбС-Хайредин, относно: 
        Утвърждаване на образец служебна карта, съгласно чл.33,ал.2 от ЗМСМА. 

                                                                 Докл. Председателя на ОбС-Хайредин                                                                                   
2.3.Вносител: Радослав Стойков-Кмет на Община Хайредин, относно: 
       Актуализация на общинския бюджет за 2007 г. 

                                                                                      Докл. Кмета на Община Хайредин                                                                      
         2.4. Вносител: Ирина Цонова-Председател ПК по социални дейности, относно: 

 Отпускане на социални помощи. 
 Изпълнение на Решение №7, т. ІІІ  от Протокол№2/30.11.2007 г. на ОбС- 
 Хайредин. 
                                                                        Докл: Председателя на ПК по социални    
                                                                                    дейности       

2.5. Вносител: Светлин Цветков-Кмет на с. Бързина, относно:      
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         Извършване на санитарна сеч на гора-общинска собственост в землището на  
         с. Бързина, с цел осигуряване на дърва за огрев на населението от с. Бързина. 

                                                                         Докл. Председателя на ОбС-Хайредин 
3. Питания.  

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -    9 
                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА 

ДНЕВНИЯ РЕД СЕ ПРИЕМА. 
                   В 9.31 часа на заседанието влизат г-жа Гиздова и г-н Кръстев, с което общият 
брой на общинските съветници става 11 /единадесет/ от 13 /тринадесет/ избрани 
общински съветници. 

 
По т.1 от дневния ред: Приемане на правилник за организацията и дейността на   

                          общинския съвет, неговите  комисии и взаимодействието му с                                                   
                          общинската администрация. 
 

                   Г-н Александров – Председател на ОбС-Хайредин, направи предложение 
обсъждането на правилник за организацията и дейността на  общинския съвет, неговите  
комисии и взаимодействието му с  общинската администрация да става по глави. 
                   Предложението бе подложено на гласуване, което общинските съветници гласуваха 
по следния начин: 

 
ОбС-Хайредин приема предложението на Председателя на ОбС-Хайредин проекта на   
Правилник за организацията и дейността на  общинския съвет, неговите  комисии и 
взаимодействието му с  общинската администрация да става по глави. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -   11 
                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -   НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

                   Работата на ОбС-Хайредин продължи с обсъждането на проекта правилник по 
глави. 
 
ГЛАВА ПЪРВА „ОБЩИ ПОЛОЖЕНИЯ”:                
                   Председателя на Общинския съвет съобщи, че на заседанията си постоянните комисии са 
направили предложение  чл.5, т.22 да добие следния вид:  
„ Взема решение за предсрочно прекратяване пълномощията на председателя на общинския съвет;”. 
                   Предложението бе гласувано от общинските съветници по следния начин: 
ОбС – Хайредин приема направеното предложение в Глава І-ва, чл.5, т.22 да добие следния вид:  
„ Взема решение за предсрочно прекратяване пълномощията на председателя на общинския 
съвет;”. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -   11 
                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -   НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
                   Други допълнения и предложения не бяха направени и съветниците взеха 

 
Р Е Ш Е Н И Е  

№ 9 
ОбС-Хайредин приема Глава първа  „ОБЩИ ПОЛОЖЕНИЯ” от Правилника за 
организацията и дейността на общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието 
му с общинската администрация с направената корекция в чл.5, т.22. 
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                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -   11 
                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -   НЯМА 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 
ГЛАВА ВТОРА „КОНСТИТУИРАНЕ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ”: 
 
                   По този разделя бяха направени две предложения. 
                   Председателя на ПК по „ Б и Ф” – г-н Кожухарски съобщи, че предложението на 
комисията е в чл.14, ал.3 да отпадне, а ал.4 да стане ал.3. 
                   Г-жа Андреева – Председател на ПК по ТСУ каза, че комисията предлага в чл.14, 
ал.3 да остане, тъй като тълкуването и касае ал.1 и ал.2, а също така, че не е редно да се 
отнемат правомощията на даден човек да докаже трайната невъзможност за изпълняване на 
задълженията си. Също така предложи в ал. 3 думата „документи” да бъде заменена с 
„доказателства”. 
                   Отношение по  този раздел  взеха и общинските съветници г-н Попов, г-н Кръстев и 
г-н Кременски. 
                    
                   Председателя на общинския съвет подложи на гласуване предложението на 
Постоянната комисия по „Б и Ф”, което съветниците гласуваха така: 
 
ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава втора , чл.14, ал.3 да отпадне и 
ал.4 стане ал.3. 
 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -   8 
                                                      “ПРОТИВ” –   5 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -   НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
 

                   На заседанието в 9.48 часа влизат г-жа Цонова и г-н Георгиев, с което броя на 
заседаващите общински съветници става 13 /тринадесет/ от 13 /тринадесет/ избрани 
общински съветници/. 
                   Други допълнения и предложения не бяха направени и общинският съвет взе 
 

Р Е Ш Е Н И Е  
№ 10 

ОбС-Хайредин приема Глава втора  „КОНСТИТУИРАНЕ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ” от 
Правилника за организацията и дейността на общинския съвет, неговите комисии и 
взаимодействието му с общинската администрация с направената корекция в чл.14, ал.3 
и ал.4. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -   13 
                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -   НЯМА 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

ГЛАВА ТРЕТА „РЪКОВОДСТВО НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ”: 
 
                   Председателя на ОбС-Хайредин – г-н В. Александров, помоли Председателя на ПК по 
„Б и Ф” да ръководи заседанието при обсъждането на тази глава, тай като тя се отнася до 
възнаграждението на Председателя на общинския съвет. 
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                   Отношение по таза глава от проекта на правилника взеха г-н Кожухарски,- Председател на 
ПК по „Б и Ф”, г-жа Андреева - Председател на ПК по ТСУ, г-жа Цонова – Председател на ПК по 
социални дейности, г-жа Здравкова – Председател на ПК по контрол на решенията на общинския 
съвет, г-н Кръстев-общински съветник, г-н Стефанов- общински съветник, г-жа Гиздова-общински 
съветник, г-н Попов-общински съветник, г-н Цветков-Кмет на с. Бързина, г-н Петров- гл. 
счетоводител в Община Хайредин. 
 
                   След обсъждане на различни предложения за възнаграждението на Председателя на 
Общинския съвет и внесени разяснения от гл.счетоводител на Общината-г-н Петров, относно 
възнаграждението на Кмета на Община Хайредин, бяха направени няколко предложения за 
решения на чл.18. 
 
І. На ПК по „Б и Ф”: 
„Чл. 18 Председателя на общинския съвет получава възнаграждение в зависимост от обема на 
работата, която извършва, в размер на 70 % от заплатата на кмета на общината, но не повече от 3 
брутни месечни възнаграждения на един общински съветник.” 
 
ІІ. На ПК по ТСУ: 
„Чл. 18 Председателя на общинския съвет получава възнаграждение в зависимост от обема на 
работата, която извършва, в размер на 75 % от заплатата на кмета на общината.” 
 
ІІІ. На г-н Цветомир Кръстев – общински съветник: 
„Чл. 18 Председателя на общинския съвет получава възнаграждение в зависимост от обема на 
работата, която извършва, в размер на 50 % от заплатата на кмета на общината.” 
 
                   Председателстващият заседанието г-н Кожухарски подложи на гласуване предложението 
на ПК по „Б и Ф”, което съветниците гласуваха по следния начин: 
 
ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава трета , чл.18 „Председателя на 
общинския съвет получава възнаграждение в зависимост от обема на работата, която извършва, 
в размер на 70 % от заплатата на кмета на общината, но не повече от 3 брутни месечни 
възнаграждения на един общински съветник.” 

 
                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -   4 

                                                      “ПРОТИВ” –   9 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -   НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО НЕ СЕ ПРИЕМА. 
                    
                   Председателстващият заседанието подложи на гласуване предложението на ПК по ТСУ: 
ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава трета , Чл. 18 „Председателя на 
общинския съвет получава възнаграждение в зависимост от обема на работата, която извършва, 
в размер на 75 % от заплатата на кмета на общината.” 
 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -   7 
                                                      “ПРОТИВ” –   3 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -    3 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

След приемане на направените предложения общинския съвет прие следното 
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Р Е Ш Е Н И Е  
№ 11 

ОбС-Хайредин приема Глава трета  „РЪКОВОДСТВО НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ” от 
Правилника за организацията и дейността на общинския съвет, неговите комисии и 
взаимодействието му с общинската администрация с направената корекция в чл.18. 
 
ГЛАВА ЧЕТВЪРТА „ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК”: 
 
Г-н Александров – председател на ОбС-Хайредин обяви направените предложения за промени 
в този раздел, а именно: 
І. В чл.24,т.2 думата „график” да се замени с думата ”ден”. 
ІІ. По предложение на ПК по  „Б и Ф” в чл.24 да отпадне т.3. 
    По  предложение на ПК по ТСУ в чл.24, т.3 да остане, но думата „отчита” да се замени с 
„информира”, като точката добие следния вид: „Да информира за работата си общинския съвет 
два пъти годишно.” 
ІІІ. В чл.24,т.4 да се допълни „и вземе отношение в Общинския съвет по дадения проблем”. 
ІV. По предложение на ПК по „Б и Ф” в чл.24, т.6 да отпадне. 
      Предложение на ПК по ТСУ в чл.24, т.6 да остане. 
 
                   Направените предложения бяха подложени на гласуване от председателя на 
общинския съвет. 
 
ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава четвърта в чл.24, т.2 думата 
„график” да се замени с думата „ден”. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -   12 
                                                      “ПРОТИВ” –    1 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -    НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава четвърта в чл.24 да отпадне т.3.                               
                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -    4 

                                                      “ПРОТИВ” –    8 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -    1 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО НЕ  СЕ ПРИЕМА. 
 

ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава четвърта в чл.24, т.3. да остане, 
като думата „отчита” да се замени с „информира”,след което точката да добие следния 
вид: „Да информира за работата си общинския съвет два пъти годишно.” 

                             ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -      9 
                                                      “ПРОТИВ” –    3 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     1 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 
ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава четвърта в чл.24,т.4 да се 
допълни следния текст:„и вземе отношение в Общинския съвет по дадения проблем”. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -    12 
                                                      “ПРОТИВ” –    НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     1 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава четвърта в чл.24, т.6 да 
отпадне. 

                           ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -    7 



 6 

                                                      “ПРОТИВ” –     6 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

След като общинските съветници гласуваха направените предложения по Глава четвърта, 
Общинският съвет взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е  
№ 12 

 
ОбС-Хайредин приема Глава четвърта „ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК” от Правилника за 
организацията и дейността на общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието 
му с общинската администрация с направената корекция в чл.24. 
 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     13 
                                                      “ПРОТИВ” –    НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 
ГЛАВА ПЕТА „ПОВЕДЕНИЕ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТНИК. КОНФЛИКТ НА ИНТЕРЕСИ”. 
 
                   Отношение по тази глава от проекта на Правилник на ОбС-Хайредин взеха, г-жа 
Андреева,  г-жа Цонова, г-н Попов, Председателя на ОбС-Хайредин – г-н Александров. 
 
Г-н Александров подложи на гласуване предложението в чл.35, т.6 да отпадне и в чл.41, ал.1 и ал.2 да 
се обединят, като се запише следният текст: Общинският съветник има право в еднодневен срок да 
оспори наложената дисциплинарна мярка “отстраняване от заседание” пред председателя на общинския 
съвет, който може да я потвърди, отмени или промени. 
 
Тези предложения общинските съветници гласуваха така: 
 
ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава пета в чл.35, т.6 да отпадне. 
 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -    12 
                                                      “ПРОТИВ” –     1 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава пета в чл.41, ал.1 и ал.2 да се 
обединят, като се запише следния текст: Общинският съветник има право в еднодневен срок да 
оспори наложената дисциплинарна мярка “отстраняване от заседание” пред председателя на 
общинския съвет, който може да я потвърди, отмени или промени. 
 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -    13 
                                                      “ПРОТИВ” –    НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

Други предложения не бяха направени и съветниците взеха 
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Р Е Ш Е Н И Е  
№ 13 

 
ОбС-Хайредин приема Глава пета „ПОВЕДЕНИЕ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТНИК. 
КОНФЛИКТ НА ИНТЕРЕСИ” от Правилника за организацията и дейността на общинския 
съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация с направената 
корекция в чл.35 и чл.41. 

 
                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     13 

                                                      “ПРОТИВ” –    НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 
ГЛАВА ШЕСТА „ГРУПИ НА ОБЩИНСКИТЕ СЪВЕТНИЦИ”. 
 
                   По тази глава предложения за допълнения и промени не бяха направени и 
общинския съвет взе 

 
Р Е Ш Е Н И Е  

№ 14 
ОбС-Хайредин приема Глава шеста „Групи на общинските съветници” от Правилника за 
организацията и дейността на общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието 
му с общинската администрация. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     13 
                                                      “ПРОТИВ” –    НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 
 
ГЛАВА СЕДМА „КОМИСИИ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ”. 
 
В чл.56, ал.2 във връзка с възнаграждението на председателя на постоянна комисия баха 
направени следните предложения. 
Г-н Кожухарски-Председател на ПК по „Б и Ф”, каза, че предложението на комисията е за 10% 
от възнаграждението на общинския съветник. 
Г-жа Андреева-председател на ПК по ТСУ предложи възнаграждението да е 30 лв. 
Г-н Кръстев-общински съветник предложи да се допълни и възнаграждение на секретарите на 
комисии в размер на 20 лв. 
   
                   Председателя на ОбС-Хайредин подложи на гласуване направените предложения, 
които бяха гласувани по следния начин: 
 
ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава седма чл.56, ал.2 
председателите на постоянните комисии да получават допълнително възнаграждение в 
размер на 10% от месечното възнаграждение на един общински съветник. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     4 
                                                      “ПРОТИВ” –     9 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  НЕ СЕ ПРИЕМА. 
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ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава седма чл.56, ал.2 
председателите на постоянните комисии да получават допълнително възнаграждение в 
размер на 30 лв. 

                               
                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -      9 

                                                      “ПРОТИВ” –     1 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -      3 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 
ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава седма чл.56, да се създаде нова 
ал.3   със следния текст: „Секретарите на постоянните комисии получават допълнително 
възнаграждение в размер на 20.00 лв. Решението се приема с обикновено мнозинство.”. 
 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -      9 
                                                      “ПРОТИВ” –     НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -      4 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 
                   По приетите  предложения възрази г-н Попов-общински съветник, като каза, че 
предложенията които се предлагат на заседанието, не са обсъждани в заседанията на 
постоянните комисии. Редно е първо комисиите да излязат с предложение. Парите, които се 
разпределят са пари на избирателите. 
                   Други изказвания не бяха направени и ОбС-Хайредин взе 
 

Р Е Ш Е Н И Е  
№ 15 

ОбС-Хайредин приема Глава седма „КОМИСИИ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ” от 
Правилника за организацията и дейността на общинския съвет, неговите комисии и 
взаимодействието му с общинската администрация с направените допълнения. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     11 
                                                      “ПРОТИВ” –      1 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -       1 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 
ГЛАВА ОСМА „ПЛАНИРАНЕ, ПОДГОТОВКА И ПРОВЕЖДАНЕ НА ЗАСЕДАНИЯ НА 
ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ”. 
 
                   По тази глава предложения за допълнения и промени не бяха направени и 
общинския съвет взе 

 
Р Е Ш Е Н И Е  

№ 16 
 

ОбС-Хайредин приема Глава осма „ПЛАНИРАНЕ, ПОДГОТОВКА И ПРОВЕЖДАНЕ НА 
ЗАСЕДАНИЯ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ” от Правилника за организацията и дейността 
на общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 
администрация. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     12 
                                                      “ПРОТИВ” –      1 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -      НЯМА 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 



 9 

 
ГЛАВА ДЕВЕТА „ВНАСЯНЕ И ПРИЕМАНЕ НА ПРОЕКТИ ЗА РЕШЕНИЯ И ДРУГИ 
АКТОВЕ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ”. 
 
                   По тази глава предложения за допълнения и промени не бяха направени и 
общинския съвет взе 

 
Р Е Ш Е Н И Е  

№ 17 
ОбС-Хайредин приема Глава девета „ВНАСЯНЕ И ПРИЕМАНЕ НА ПРОЕКТИ ЗА 
РЕШЕНИЯ И ДРУГИ АКТОВЕ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ” от Правилника за 
организацията и дейността на общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието 
му с общинската администрация. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     12 
                                                      “ПРОТИВ” –      1 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -       НЯМА 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

ГЛАВА ДЕСЕТА „КОНТРОЛ ВЪРХУ АКТОВЕТЕ НО КМЕТА НА ОБЩИНАТА, 
ИЗДАДЕНИ В ИЗПЪЛНЕНИЕ НА АКТОВЕТЕ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ”. 
                   По тази глава предложения за допълнения и промени не бяха направени и 
общинския съвет взе 

Р Е Ш Е Н И Е  
№ 18 

ОбС-Хайредин приема Глава десета„КОНТРОЛ ВЪРХУ АКТОВЕТЕ НО КМЕТА НА 
ОБЩИНАТА, ИЗДАДЕНИ В ИЗПЪЛНЕНИЕ НА АКТОВЕТЕ НА ОБЩИНСКИЯ 
СЪВЕТ” от Правилника за организацията и дейността на общинския съвет, неговите 
комисии и взаимодействието му с общинската администрация. 
 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     12 
                                                      “ПРОТИВ” –      1 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -       НЯМА 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 
 
ГЛАВА  ЕДИНАДЕСЕТА „ ВЗАИМОДЕЙСТВИЕ МЕЖДУ ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ И 
ОБЩИНСКАТА АДМИНИСТРАЦИЯ”. 
 
                   Към тази глава от дневния ред бе направено допълнени от общинския съветник г-н Кременски 
в чл.121 актовете на общинския съвет освен да се съхраняват на „хартиен носител” да се добави и 
„магнитен носител”. 
                   Предложението бе гласувано по следния начин: 
ОбС-Хайредин приема Глава единадесета  в чл.121, ал.1 да се добави текста и „магнитен 
носител”. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     12 
                                                      “ПРОТИВ” –      НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -        1 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
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Други допълнение и предложения не бяха направени и ОбС-Хайредин взе 
 

Р Е Ш Е Н И Е  
№ 19 

ОбС-Хайредин приема Глава единадесета „ВЗАИМОДЕЙСТВИЕ МЕЖДУ 
ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ И ОБЩИНСКАТА АДМИНИСТРАЦИЯ” от Правилника за 
организацията и дейността на общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието 
му с общинската администрация с направеното допълнение в чл.121. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     12 
                                                      “ПРОТИВ” –      НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -        1 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 
ГЛАВА ДВАНАДЕСЕТА „ ОБЩИНСКО СЪТРУДНИЧЕСТВО”. 
 
По тази глава предложения за допълнения и промени не бяха направени и общинския 
съвет взе 

Р Е Ш Е Н И Е  
№ 20 

ОбС-Хайредин приема Глава дванадесета „ ОБЩИНСКО СЪТРУДНИЧЕСТВО” от 
Правилника за организацията и дейността на общинския съвет, неговите комисии и 
взаимодействието му с общинската администрация. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     12 
                                                      “ПРОТИВ” –      НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -        1 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

 
ГЛАВА ТРИНАДЕСЕТА „ПРЕХОДНИ И ЗАКЛЮЧИТЕЛНИ РАЗПОРЕДБИ”. 

 
По тази глава предложения за допълнения и промени не бяха направени и общинския 
съвет взе 

Р Е Ш Е Н И Е  
№ 21 

ОбС-Хайредин приема Глава тринадесета „ПРЕХОДНИ И ЗАКЛЮЧИТЕЛНИ 
РАЗПОРЕДБИ”от Правилника за организацията и дейността на общинския съвет, 
неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     12 
                                                      “ПРОТИВ” –     НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -       1 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

В резултат на приетите по-горе решения Общински съвет Хайредин взе 
 

Р Е Ш Е Н И Е  
№ 22 

ОбС-Хайредин приема  Правилника за организацията и дейността на общинския съвет, 
неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     12 
                                                      “ПРОТИВ” –      1 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 
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РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
                   Г-н Попов-общински съветник обясни своя отрицателен вот, като каза, че приетия 
Правилник за работата на ОбС-Хайредин трябва да се спазва и  цитира чл.25, т.9. Той допълни, че  в 
един общински съвет не трябва да има хора, които са в противоречие със Закона и визира г-н 
Цветомир Кръстев, като директор на ДСХ-Хайредин, който е на финансова и административна 
подчиненост на Община Хайредин, а в същото време е и общински съветник в ОбС-Хайредин. Г-н 
Попов предложи Председателя на Общинския съвет да поеме пълна отговорност по казуса и да 
изпрати питане до ЦИКМИ с въпросите, на които да се даде отговор. 
                   Председателя на ОбС-Хайредин-г-н Александров отговори, че не може да поеме 
отговорност, тъй като проблема е разглеждан от ОИК-Хайредин по искане на Областен управител гр. 
Враца и същият е уведомен за резултата на ОИК, но след като г-н Попов отново поставя  проблема, не 
възрази  ОбС-Хайредин да му възложи да изпрати питане до ЦИКМИ. 
                   Г-н Кожухарски-Председател на ПК „Б и Ф” възрази срещу предложенията на г-н Попов, 
като изрази мнение, че всички общински съветници имат издадени удостоверения от ОИК-Хайредин, 
а подобни проблеми се решават от компетентните органи. 
                   Г-н Кръстев-общински съветник помоли дебата да се прекрати, тъй като е неприятен и да 
не се подлага повече на обсъждане. 
                   Председателя на ОбС-Хайредин подложи на гласуване предложението на г-н Попов, 
което съветниците гласуваха по следния начин: 
 
ОбС-Хайредин възлага на Председателя на ОбС-Хайредин да изпрати питане до ЦИКМИ и 
изясни проблема. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -       3 
                                                      “ПРОТИВ” –      7 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -       3 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО НЕ  СЕ ПРИЕМА. 
 

/Председателя на ОбС-Хайредин обяви почивка от 11.51 часа, която продължи до 12.04 часа/. 
 
По т.2.1. от дневния ред:Вносител: Васил Александров-Председател на ОбС-Хайредин,    
                                            относно: 

                      Определяне на представители на ОбС-Хайредин в Общото събрание    
                      на   националното сдружение на общините в Република България  
                      /НСОРБ/ и   представител в Областен съвет за развитие в Област  
                      Враца. 
 

                   По докладната на Председателя на ОбС-Хайредин, общинските съветници взеха 
 

Р Е Ш Е Н И Е  
№ 23 

І. ОбС-Хайредин на основание чл.21,ал.1,т.15 от ЗМСМА, във връзка с чл.12, ал.2 от  
устава на НСОРБ  
1. Определя за делегат в общото събрание на Националното сдружение на общините в 
Република България представителя на общинския съвет –  ВАСИЛ АЛЕКСАНДРОВ 
ВАСИЛЕВ – Председател на Общински съвет-Хайредин. 
2.При невъзможност за участие на определения по т.1 делегат в заседание на Общото 
събрание, той ще бъде заместван от  ГАЛИНА КОНСТАНТИНОВА ЗДРАВКОВА  - 
Председател на Постоянна комисия по „Контрол на решенията на ОбС-Хайредин и 
жалби на граждани”. 
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ІІ.  ОбС-Хайредин определя, като  свой представител за  член на Областния съвет за 
развитие на област Враца – ВАСИЛ АЛЕКСАНДРОВ ВАСИЛЕВ – Председател на 
Общински съвет-Хайредин. 

 
                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     13 

                                                      “ПРОТИВ” –     НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

По т.2.2. от дневния ред: Вносител: Васил Александров-Председател на ОбС-Хайредин,   
                                             относно: 

                        Утвърждаване на образец служебна карта, съгласно чл.33,ал.2 от       
                        ЗМСМА. 
 

                   Председателя на ОбС-Хайредин подложи докладната на гласуване и общинските 
съветници взеха 

Р Е Ш Е Н И Е  
№ 24 

ОбС-Хайредин на основание  чл.20, ал.1, т.7 от Правилника за организацията и дейността 
на ОбС, неговите комисии и взаимодействието му с Общинската администрация 
одобрява служебна карта на общинския съветник при ОбС-Хайредин мандат 2007 г.-2011 
г. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     13 
                                                      “ПРОТИВ” –     НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

По т.2.3. от дневния ред: Вносител: Радослав Стойков-Кмет на Община Хайредин, относно: 
                        Актуализация на общинския бюджет за 2007 г 
 

По тази докладна отношение взеха г-н Кожухарски – Председател на ПК по „Б и Ф”, г-жа 
Андреева-Председател на ПК по ТСУ, г-жа Цонова „Председател на  ПК по социални 
дейности,г-н Попов-общински съветник, г-н Кръстев-общински съветник, Председателя на 
ОбС-Хайредин, Кмета на Община Хайредин, г-н Петров-гл. счетоводител на община Хайредин. 
                   Председателя на ОбС- Хайредин подложи докладната на Кмета на Община 
Хайредин на обсъждана и гласувана по дейности. 
 
 І. Общинска дейност              
ОбС-Хайредин приема докладната на Кмета на Община Хайредин за актуализация на 
бюджета на Общината за 2007 г. в направление Общински дейност- ДСП с. Михайлово. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     13 
                                                      “ПРОТИВ” –    НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

1. ОбС-Хайредин приема докладната на Кмета на Община Хайредин за 
актуализация на бюджета на общината за 2007 г. в направление  Държавна 
дейност- Отбрана. 

ІІ. Държавна дейност 

 
                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     13 

                                                      “ПРОТИВ” –    НЯМА 
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                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 
ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 

 
2. ОбС-Хайредин приема докладната на Кмета на Община Хайредин за 

актуализация на бюджета на общината за 2007 г. в направление Държавна 
дейност- Училища. 

 
                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     13 

                                                      “ПРОТИВ” –    НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА.   
                   

                   Във връзка с държавна дейност – общинска администрация възникнаха въпроси, 
относно сумите изплатени за обезщетения. 
1.ОбС-Хайредин приема докладната на Кмета на Община Хайредин за актуализация на 
общинския бюджет за 2007 г. в направление Държавна дейност- Общинска 
администрация. 
2.ОбС-Хайредин възлага на  ПК по „Бюджет и финанси” с участието на Председателите и 
Секретарите на постоянните комисии основно да анализират и обсъдят пар. „обезщетения” и пар. 
„др. плащания”, за което да информират общинския съвет . 
 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     13 
                                                      “ПРОТИВ” –    НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА.   
                   

 
                   След приключване на дебатите и направените разяснения от гл. счетоводител на 
общината и приетите предложения за решения по дейности, съветниците взеха 

 
Р Е Ш Е Н И Е  

№ 25 
1. ОбС-Хайредин приема докладната на Кмета на Община Хайредин, относно: Актуализация 
на общинския бюджет за 2007 г.  
2. ОбС-Хайредин възлага на  ПК по „Бюджет и финанси” с участието на Председателите и 
Секретарите на постоянните комисии основно да анализират и обсъдят пар. „обезщетения” и пар. 
„др. плащания”, за което да информират общинския съвет. 

                             ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -       13 
                                                      “ПРОТИВ” –     НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

По т.2.4. от дневния ред:Вносител: Ирина Цонова-Председател ПК по социални дейности,   
                                             относно: 

                              Отпускане на социални помощи. 
                              Изпълнение на Решение №7, т. ІІІ  от Протокол№2/30.11.2007 г. на   
                              ОбС-Хайредин. 
                                                      

                   Г-жа Цонова Председател на ПК по социални дейности уведоми, че в ОбС-
Хайредин е постъпило становище от Кмета на с. Бързина, с което се дава съгласие за 
прехвърляне на парични средства от фонада за лечение във фонда за погребения за с. Бързина. 
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Тя запозна общинските съветници със становището на комисията, относно изпълнението на 
Решение №7 от Протокол№2/30.11.2007 г. на ОбС-Хайредин, като каза, че комисията предлага 
да бъде уважена молбата на Цветана Андреева Йончева от с. Бързина за погребението на 
съпруга й  Боян Каменов  Ангелов, като средства в размер на 50 лв. бъдат прехвърлени от фонд 
„резервен” на Община Хайредин в пар. „помощи по решение на ОбС-Хайредин”. 
                   Г-н Александров-Председател на ОбС-Хайредин подложи на гласуване 
предложението на комисията по социални дейности и общинските съветници взеха 
 

 Р Е Ш Е Н И Е  
№ 26 

 
ОбС-Хайредин одобрява молбата на Цветана Андреева Йончева от с. Бързина и  отпуска 
парични средства в размер на 50 /петдесет/ лв. за погребението на съпруга й  Боян 
Каменов  Ангелов, като средствата се прехвърлят от фонд „резервен” на община 
Хайредин в пар. 42-14 „Помощи по решение на ОбС /за погребения/”. 

  
                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     13 

                                                      “ПРОТИВ” –     НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

                   Поради изтичане на установеното време за работа на Общинския съвет, г-н 
Александров-Председател на ОбС-Хайредин предложи удължаване на работата с 30 мин. от 
13.00 часа до 13.30 часа. Това предложение съветниците гласуваха и взеха 

 
Р Е Ш Е Н И Е  

№ 27 
ОбС-Хайредин удължава работата на общинския съвет от 13.00 часа до 13.30 часа. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     13 
                                                      “ПРОТИВ” –     НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
По т.2.5. от дневния ред

1. ОбС-Хайредин приема докладната на Кмета на с. бързина, относно добиването на 
дърва за огрев за населението на с. Бързина от гора общинска собственост в землището на 
с. Бързина, чрез санитарна сеч. 

: Вносител: Светлин Цветков-Кмет на с. Бързина, относно:      
                                     Извършване на санитарна сеч на гора-общинска собственост в     
                                     землището на с. Бързина, с цел осигуряване на дърва за огрев на   
                                     населението от с. Бързина. 

                   Кмета на с. Бързина – г-н Цветков обясни, че с тази докладна е необходима пред Държавно 
лесничейство гр. Оряхово, което да разреши сеч в гора общинска собственост, като се маркират 
съответните дървета. По този начин ще се снабди населението с по-евтини дърва за огрев през зимата.  
Отношение по докладната взеха и общинските съветници – г-н Първанов, г-н Попов, г-жа 
Андреева, г-н Георгиев. Мнение изказа и Кмета на Община Хайредин – г-н Стойков. 
                   Председателя на ОбС-Хайредин – г-н Александров - предложи следният проект на 
решение: 

2. Добиването на дървения материал за огрев да се извършва от горските работници и се 
заплаща по 10 /десет / лв. на кубик. 

3. Общинските съветници от с.Бързина и Кмета на с. Бързина да изготвят списък на 
нуждаещите се и количеството на дървен материал, който ще се раздава. 
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                    Това предложение за решение общинските съветници гласуваха по следния начин и 
взеха 

Р Е Ш Е Н И Е  
№ 28 

1. ОбС-Хайредин приема докладната на Кмета на с. Бързина, относно добиването на дърва за 
огрев за населението на с. Бързина от гора общинска собственост в землището на с. Бързина, 
чрез санитарна сеч. 
1. Добиването на дървения материал за огрев да се извършва от горските работници и се 

заплаща по 10 /десет / лв. на кубик. 
2. ОбС-Хайредин възлага на общинските съветници от с. Бързина и Кмета на с. Бързина 
да изготвят списък на нуждаещите се и количеството на дървен материал, който ще се 
раздава. 
                   

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     12 
                                                      “ПРОТИВ” –      1 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 
По т.3 от дневния ред:

1. Имало ли е проведени тръжни процедури от началото на мандата на г-н Стойков, като кмет и 
постъпили ли са документи от тях в ОбС-Хайредин? 

 Питания. 
                   Питане към Председателя на ОбС-Хайредин и Кмета на Община Хайредин отправи 
общинският съветник г-н Попов. Въпросите, които той отправи бяха следните: 

2. Как се развиват нещата по  делото от предходния общински съвет, във връзка с отдадената под 
наем „бивша общинска аптека”? 

                   Г-н Стойков-Кмет на Община Хайредин отговори, че за времето от началото на 
мандата му до момента е имало насрочена за 28.12.2007 г. процедура за доставка на хранителни 
продукти, която е отложена за 04.01.2008 г. 
                   Г-н Александров-Председател на ОбС-Хайредин допълни в отговор на първия 
въпрос, че е била проведена процедура за доставка на дърва и въглища, но през времето на 
временните кметове. На търга се е явил само един кандидат. В този търг е участвал и той, но 
като общински съветник от предходния мандат. По негова молба служителите от Общинска 
администрация са потърсили информация за цените на дървата и въглищата от други 
доставчици, но разликата в цените и била минимална. 
                   На втория въпрос той отговори, че е участвал в заседание на Административен съд 
гр. Враца по цитираното дело и   е изразил мнение от необходимостта „бивша общинска 
аптека” да остане за обществени нужди. Той допълни, че по едно от делата Врачанския 
административен съд има решение и удовлетворява искането на ОбС-Хайредин за ползването 
на обект „общинска аптека” за обществени нужди, като публична общинска собственост. Но в 
същото време се води и друго дело в Административен съд Враца за същият обект и то е 
насрочено за 06.02.08 г.  
                   Г-н Попов отговори, че е доволен от отговора. 
                   Кметът на с. Рогозен – г-н Бешировски изрази своята тревога от зачестилите кражби 
и посегателства върху частна собственост в с. Рогозен. 
                   По повод на това Председателя на ОбС-Хайредин обясни, че проблемът е с 
кражбите е изключително важен и е в процес на проучване. 
 
                   Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито. 
 
 
Водил протокола:…………………                                ПРЕДСЕДАТЕЛ:………………………. 

                     / Д. Маджарска /                                 ОбС-Хайредин    /   В. Александров    / 
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П Р О Т О К О Л 
№ 3 

от заседание на ОбС-Хайредин, проведено на 27.12.2007 г. 
 

Място на провеждане: Заседателната зала на Общински съвет Хайредин. 
Начало: 09.30 часа. 
Край:     13.30 часа. 

 
Днес на 27.12.2007  г. от 09.30 часа  се проведе   заседание на Общински съвет – Хайредин.  
В работата взеха участие 9 /девет/ общински съветници от 13 /тринадесет/ избрани съветници. 
От заседанието отсъстват общинските съветници г-жа Гиздова, г-жа Цонова, г-н Георгиев 
и г-н Кръстев. 
На заседанието присъстваха още: г-н Радослав Стойков – Кмет на Община Хайредин, г-н 
Валентин Петров – гл. счетоводител на Община Хайредин, г-ца Ирена Игнатова представител на 
Дирекция „ФСД”, г-н Иван Бешировски – Кмет на с. Рогозен, г-н Светлин Цветков – Кмет на с. 
Бързина, г-н Атанас Атанасов – Кмет на с. Манастирище, г-н Валери Крумов – Кмет на с. 
Михайлово, г-жа Радка Мермерска – Кметски наместник на  с. Ботево. 
                   Заседанието бе открито и ръководено от Председателя на ОбС – Хайредин – г-
н Васил Александров.  
                   Председателя на ОбС-Хайредин направи предложени към дневния ред да бъде 
включена докладна от Светлин Цветков – Кмет на с. Бързина, относно: Извършване на 
санитарна сеч на гора-общинска собственост в землището на с. Бързина, с цел осигуряване на 
дърва за огрев на населението от с. Бързина. 
                   Други допълнения към дневния ред не бяха направени и общинския съвет прие 
средния 

Д Н Е В Е Н      Р Е Д: 
 

1. Приемане на правилник за организацията и дейността на общинския съвет,  неговите  
комисии и взаимодействието му с общинската администрация. 

                                                                       Докл Председателя на ОбС-Хайредин и 
                                                                                  Председател на  временната комисия 
                                                                                  за подготовка на правилника на    

                                                                                                общинския съвет 
2. Д о к л а д н и: 

2.1.Вносител: Васил Александров-Председател на ОбС-Хайредин, относно: 
       Определяне на представители на ОбС-Хайредин в Общото събрание на     
       националното сдружение на общините в Република България /НСОРБ/ и  
       представител в Областен съвет за развитие в Област Враца. 

                                                                       Докл. Председателя на ОбС-Хайредин                                                                                   
2.2.Вносител: Васил Александров-Председател на ОбС-Хайредин, относно: 
        Утвърждаване на образец служебна карта, съгласно чл.33,ал.2 от ЗМСМА. 

                                                                 Докл. Председателя на ОбС-Хайредин                                                                                   
2.3.Вносител: Радослав Стойков-Кмет на Община Хайредин, относно: 
       Актуализация на общинския бюджет за 2007 г. 

                                                                                      Докл. Кмета на Община Хайредин                                                                      
         2.4. Вносител: Ирина Цонова-Председател ПК по социални дейности, относно: 

 Отпускане на социални помощи. 
 Изпълнение на Решение №7, т. ІІІ  от Протокол№2/30.11.2007 г. на ОбС- 
 Хайредин. 
                                                                        Докл: Председателя на ПК по социални    
                                                                                    дейности       
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2.5. Вносител: Светлин Цветков-Кмет на с. Бързина, относно:      
         Извършване на санитарна сеч на гора-общинска собственост в землището на  
         с. Бързина, с цел осигуряване на дърва за огрев на населението от с. Бързина. 

                                                                         Докл. Председателя на ОбС-Хайредин 
3. Питания.  

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -    9 
                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -  НЯМА 

ДНЕВНИЯ РЕД СЕ ПРИЕМА. 
                   В 9.31 часа на заседанието влизат г-жа Гиздова и г-н Кръстев, с което общият 
брой на общинските съветници става 11 /единадесет/ от 13 /тринадесет/ избрани 
общински съветници. 

 
По т.1 от дневния ред: Приемане на правилник за организацията и дейността на   

                          общинския съвет, неговите  комисии и взаимодействието му с                                                   
                          общинската администрация. 
 

                   Г-н Александров – Председател на ОбС-Хайредин, направи предложение 
обсъждането на правилник за организацията и дейността на  общинския съвет, неговите  
комисии и взаимодействието му с  общинската администрация да става по глави. 
                   Предложението бе подложено на гласуване, което общинските съветници гласуваха 
по следния начин: 

 
ОбС-Хайредин приема предложението на Председателя на ОбС-Хайредин проекта на   
Правилник за организацията и дейността на  общинския съвет, неговите  комисии и 
взаимодействието му с  общинската администрация да става по глави. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -   11 
                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -   НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

                   Работата на ОбС-Хайредин продължи с обсъждането на проекта правилник по 
глави. 
 
ГЛАВА ПЪРВА „ОБЩИ ПОЛОЖЕНИЯ”:                
                   Председателя на Общинския съвет съобщи, че на заседанията си постоянните комисии са 
направили предложение  чл.5, т.22 да добие следния вид:  
„ Взема решение за предсрочно прекратяване пълномощията на председателя на общинския съвет;”. 
                   Предложението бе гласувано от общинските съветници по следния начин: 
ОбС – Хайредин приема направеното предложение в Глава І-ва, чл.5, т.22 да добие следния вид:  
„ Взема решение за предсрочно прекратяване пълномощията на председателя на общинския 
съвет;”. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -   11 
                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -   НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
                   Други допълнения и предложения не бяха направени и съветниците взеха 

 
Р Е Ш Е Н И Е  

№ 9 
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ОбС-Хайредин приема Глава първа  „ОБЩИ ПОЛОЖЕНИЯ” от Правилника за 
организацията и дейността на общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието 
му с общинската администрация с направената корекция в чл.5, т.22. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -   11 
                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -   НЯМА 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 
ГЛАВА ВТОРА „КОНСТИТУИРАНЕ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ”: 
 
                   По този разделя бяха направени две предложения. 
                   Председателя на ПК по „ Б и Ф” – г-н Кожухарски съобщи, че предложението на 
комисията е в чл.14, ал.3 да отпадне, а ал.4 да стане ал.3. 
                   Г-жа Андреева – Председател на ПК по ТСУ каза, че комисията предлага в чл.14, 
ал.3 да остане, тъй като тълкуването и касае ал.1 и ал.2, а също така, че не е редно да се 
отнемат правомощията на даден човек да докаже трайната невъзможност за изпълняване на 
задълженията си. Също така предложи в ал. 3 думата „документи” да бъде заменена с 
„доказателства”. 
                   Отношение по  този раздел  взеха и общинските съветници г-н Попов, г-н Кръстев и 
г-н Кременски. 
                    
                   Председателя на общинския съвет подложи на гласуване предложението на 
Постоянната комисия по „Б и Ф”, което съветниците гласуваха така: 
 
ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава втора , чл.14, ал.3 да отпадне и 
ал.4 стане ал.3. 
 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -   8 
                                                      “ПРОТИВ” –   5 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -   НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА 
 

                   На заседанието в 9.48 часа влизат г-жа Цонова и г-н Георгиев, с което броя на 
заседаващите общински съветници става 13 /тринадесет/ от 13 /тринадесет/ избрани 
общински съветници/. 
                   Други допълнения и предложения не бяха направени и общинският съвет взе 
 

Р Е Ш Е Н И Е  
№ 10 

ОбС-Хайредин приема Глава втора  „КОНСТИТУИРАНЕ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ” от 
Правилника за организацията и дейността на общинския съвет, неговите комисии и 
взаимодействието му с общинската администрация с направената корекция в чл.14, ал.3 
и ал.4. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -   13 
                                                      “ПРОТИВ” –  НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -   НЯМА 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

ГЛАВА ТРЕТА „РЪКОВОДСТВО НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ”: 
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                   Председателя на ОбС-Хайредин – г-н В. Александров, помоли Председателя на ПК по 
„Б и Ф” да ръководи заседанието при обсъждането на тази глава, тай като тя се отнася до 
възнаграждението на Председателя на общинския съвет. 
 
                   Отношение по таза глава от проекта на правилника взеха г-н Кожухарски,- Председател на 
ПК по „Б и Ф”, г-жа Андреева - Председател на ПК по ТСУ, г-жа Цонова – Председател на ПК по 
социални дейности, г-жа Здравкова – Председател на ПК по контрол на решенията на общинския 
съвет, г-н Кръстев-общински съветник, г-н Стефанов- общински съветник, г-жа Гиздова-общински 
съветник, г-н Попов-общински съветник, г-н Цветков-Кмет на с. Бързина, г-н Петров- гл. 
счетоводител в Община Хайредин. 
 
                   След обсъждане на различни предложения за възнаграждението на Председателя на 
Общинския съвет и внесени разяснения от гл.счетоводител на Общината-г-н Петров, относно 
възнаграждението на Кмета на Община Хайредин, бяха направени няколко предложения за 
решения на чл.18. 
 
І. На ПК по „Б и Ф”: 
„Чл. 18 Председателя на общинския съвет получава възнаграждение в зависимост от обема на 
работата, която извършва, в размер на 70 % от заплатата на кмета на общината, но не повече от 3 
брутни месечни възнаграждения на един общински съветник.” 
 
ІІ. На ПК по ТСУ: 
„Чл. 18 Председателя на общинския съвет получава възнаграждение в зависимост от обема на 
работата, която извършва, в размер на 75 % от заплатата на кмета на общината.” 
 
ІІІ. На г-н Цветомир Кръстев – общински съветник: 
„Чл. 18 Председателя на общинския съвет получава възнаграждение в зависимост от обема на 
работата, която извършва, в размер на 50 % от заплатата на кмета на общината.” 
 
                   Председателстващият заседанието г-н Кожухарски подложи на гласуване предложението 
на ПК по „Б и Ф”, което съветниците гласуваха по следния начин: 
 
ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава трета , чл.18 „Председателя на 
общинския съвет получава възнаграждение в зависимост от обема на работата, която извършва, 
в размер на 70 % от заплатата на кмета на общината, но не повече от 3 брутни месечни 
възнаграждения на един общински съветник.” 

 
                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -   4 

                                                      “ПРОТИВ” –   9 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -   НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО НЕ СЕ ПРИЕМА. 
                    
                   Председателстващият заседанието подложи на гласуване предложението на ПК по ТСУ: 
ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава трета , Чл. 18 „Председателя на 
общинския съвет получава възнаграждение в зависимост от обема на работата, която извършва, 
в размер на 75 % от заплатата на кмета на общината.” 
 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -   7 
                                                      “ПРОТИВ” –   3 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -    3 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
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След приемане на направените предложения общинския съвет прие следното 
 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е  
№ 11 

ОбС-Хайредин приема Глава трета  „РЪКОВОДСТВО НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ” от 
Правилника за организацията и дейността на общинския съвет, неговите комисии и 
взаимодействието му с общинската администрация с направената корекция в чл.18. 
 
ГЛАВА ЧЕТВЪРТА „ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК”: 
 
Г-н Александров – председател на ОбС-Хайредин обяви направените предложения за промени 
в този раздел, а именно: 
І. В чл.24,т.2 думата „график” да се замени с думата ”ден”. 
ІІ. По предложение на ПК по  „Б и Ф” в чл.24 да отпадне т.3. 
    По  предложение на ПК по ТСУ в чл.24, т.3 да остане, но думата „отчита” да се замени с 
„информира”, като точката добие следния вид: „Да информира за работата си общинския съвет 
два пъти годишно.” 
ІІІ. В чл.24,т.4 да се допълни „и вземе отношение в Общинския съвет по дадения проблем”. 
ІV. По предложение на ПК по „Б и Ф” в чл.24, т.6 да отпадне. 
      Предложение на ПК по ТСУ в чл.24, т.6 да остане. 
 
                   Направените предложения бяха подложени на гласуване от председателя на 
общинския съвет. 
 
ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава четвърта в чл.24, т.2 думата 
„график” да се замени с думата „ден”. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -   12 
                                                      “ПРОТИВ” –    1 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -    НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава четвърта в чл.24 да отпадне т.3.                               
                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -    4 

                                                      “ПРОТИВ” –    8 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -    1 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО НЕ  СЕ ПРИЕМА. 
 

ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава четвърта в чл.24, т.3. да остане, 
като думата „отчита” да се замени с „информира”,след което точката да добие следния 
вид: „Да информира за работата си общинския съвет два пъти годишно.” 

                             ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -      9 
                                                      “ПРОТИВ” –    3 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     1 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 
ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава четвърта в чл.24,т.4 да се 
допълни следния текст:„и вземе отношение в Общинския съвет по дадения проблем”. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -    12 
                                                      “ПРОТИВ” –    НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     1 
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ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава четвърта в чл.24, т.6 да 
отпадне. 

                           ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -    7 
                                                      “ПРОТИВ” –     6 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

След като общинските съветници гласуваха направените предложения по Глава четвърта, 
Общинският съвет взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е  
№ 12 

 
ОбС-Хайредин приема Глава четвърта „ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК” от Правилника за 
организацията и дейността на общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието 
му с общинската администрация с направената корекция в чл.24. 
 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     13 
                                                      “ПРОТИВ” –    НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 
ГЛАВА ПЕТА „ПОВЕДЕНИЕ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТНИК. КОНФЛИКТ НА ИНТЕРЕСИ”. 
 
                   Отношение по тази глава от проекта на Правилник на ОбС-Хайредин взеха, г-жа 
Андреева,  г-жа Цонова, г-н Попов, Председателя на ОбС-Хайредин – г-н Александров. 
 
Г-н Александров подложи на гласуване предложението в чл.35, т.6 да отпадне и в чл.41, ал.1 и ал.2 да 
се обединят, като се запише следният текст: Общинският съветник има право в еднодневен срок да 
оспори наложената дисциплинарна мярка “отстраняване от заседание” пред председателя на общинския 
съвет, който може да я потвърди, отмени или промени. 
 
Тези предложения общинските съветници гласуваха така: 
 
ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава пета в чл.35, т.6 да отпадне. 
 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -    12 
                                                      “ПРОТИВ” –     1 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава пета в чл.41, ал.1 и ал.2 да се 
обединят, като се запише следния текст: Общинският съветник има право в еднодневен срок да 
оспори наложената дисциплинарна мярка “отстраняване от заседание” пред председателя на 
общинския съвет, който може да я потвърди, отмени или промени. 
 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -    13 
                                                      “ПРОТИВ” –    НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

Други предложения не бяха направени и съветниците взеха 
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Р Е Ш Е Н И Е  
№ 13 

 
ОбС-Хайредин приема Глава пета „ПОВЕДЕНИЕ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТНИК. 
КОНФЛИКТ НА ИНТЕРЕСИ” от Правилника за организацията и дейността на общинския 
съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация с направената 
корекция в чл.35 и чл.41. 

 
                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     13 

                                                      “ПРОТИВ” –    НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 
ГЛАВА ШЕСТА „ГРУПИ НА ОБЩИНСКИТЕ СЪВЕТНИЦИ”. 
 
                   По тази глава предложения за допълнения и промени не бяха направени и 
общинския съвет взе 

 
Р Е Ш Е Н И Е  

№ 14 
ОбС-Хайредин приема Глава шеста „Групи на общинските съветници” от Правилника за 
организацията и дейността на общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието 
му с общинската администрация. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     13 
                                                      “ПРОТИВ” –    НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 
 
ГЛАВА СЕДМА „КОМИСИИ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ”. 
 
В чл.56, ал.2 във връзка с възнаграждението на председателя на постоянна комисия баха 
направени следните предложения. 
Г-н Кожухарски-Председател на ПК по „Б и Ф”, каза, че предложението на комисията е за 10% 
от възнаграждението на общинския съветник. 
Г-жа Андреева-председател на ПК по ТСУ предложи възнаграждението да е 30 лв. 
Г-н Кръстев-общински съветник предложи да се допълни и възнаграждение на секретарите на 
комисии в размер на 20 лв. 
   
                   Председателя на ОбС-Хайредин подложи на гласуване направените предложения, 
които бяха гласувани по следния начин: 
 
ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава седма чл.56, ал.2 
председателите на постоянните комисии да получават допълнително възнаграждение в 
размер на 10% от месечното възнаграждение на един общински съветник. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     4 
                                                      “ПРОТИВ” –     9 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 
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ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  НЕ СЕ ПРИЕМА. 
 

ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава седма чл.56, ал.2 
председателите на постоянните комисии да получават допълнително възнаграждение в 
размер на 30 лв. 

                               
                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -      9 

                                                      “ПРОТИВ” –     1 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -      3 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 
ОбС-Хайредин приема направеното предложение в Глава седма чл.56, да се създаде нова 
ал.3   със следния текст: „Секретарите на постоянните комисии получават допълнително 
възнаграждение в размер на 20.00 лв. Решението се приема с обикновено мнозинство.”. 
 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -      9 
                                                      “ПРОТИВ” –     НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -      4 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 
                   По приетите  предложения възрази г-н Попов-общински съветник, като каза, че 
предложенията които се предлагат на заседанието, не са обсъждани в заседанията на 
постоянните комисии. Редно е първо комисиите да излязат с предложение. Парите, които се 
разпределят са пари на избирателите. 
                   Други изказвания не бяха направени и ОбС-Хайредин взе 
 

Р Е Ш Е Н И Е  
№ 15 

ОбС-Хайредин приема Глава седма „КОМИСИИ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ” от 
Правилника за организацията и дейността на общинския съвет, неговите комисии и 
взаимодействието му с общинската администрация с направените допълнения. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     11 
                                                      “ПРОТИВ” –      1 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -       1 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 
ГЛАВА ОСМА „ПЛАНИРАНЕ, ПОДГОТОВКА И ПРОВЕЖДАНЕ НА ЗАСЕДАНИЯ НА 
ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ”. 
 
                   По тази глава предложения за допълнения и промени не бяха направени и 
общинския съвет взе 

 
Р Е Ш Е Н И Е  

№ 16 
 

ОбС-Хайредин приема Глава осма „ПЛАНИРАНЕ, ПОДГОТОВКА И ПРОВЕЖДАНЕ НА 
ЗАСЕДАНИЯ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ” от Правилника за организацията и дейността 
на общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 
администрация. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     12 
                                                      “ПРОТИВ” –      1 
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                                                      “ВЪЗД.СЕ” -      НЯМА 
РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 

 
ГЛАВА ДЕВЕТА „ВНАСЯНЕ И ПРИЕМАНЕ НА ПРОЕКТИ ЗА РЕШЕНИЯ И ДРУГИ 
АКТОВЕ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ”. 
 
                   По тази глава предложения за допълнения и промени не бяха направени и 
общинския съвет взе 

 
Р Е Ш Е Н И Е  

№ 17 
ОбС-Хайредин приема Глава девета „ВНАСЯНЕ И ПРИЕМАНЕ НА ПРОЕКТИ ЗА 
РЕШЕНИЯ И ДРУГИ АКТОВЕ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ” от Правилника за 
организацията и дейността на общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието 
му с общинската администрация. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     12 
                                                      “ПРОТИВ” –      1 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -       НЯМА 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

ГЛАВА ДЕСЕТА „КОНТРОЛ ВЪРХУ АКТОВЕТЕ НО КМЕТА НА ОБЩИНАТА, 
ИЗДАДЕНИ В ИЗПЪЛНЕНИЕ НА АКТОВЕТЕ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ”. 
                   По тази глава предложения за допълнения и промени не бяха направени и 
общинския съвет взе 

Р Е Ш Е Н И Е  
№ 18 

ОбС-Хайредин приема Глава десета„КОНТРОЛ ВЪРХУ АКТОВЕТЕ НО КМЕТА НА 
ОБЩИНАТА, ИЗДАДЕНИ В ИЗПЪЛНЕНИЕ НА АКТОВЕТЕ НА ОБЩИНСКИЯ 
СЪВЕТ” от Правилника за организацията и дейността на общинския съвет, неговите 
комисии и взаимодействието му с общинската администрация. 
 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     12 
                                                      “ПРОТИВ” –      1 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -       НЯМА 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 
 
ГЛАВА  ЕДИНАДЕСЕТА „ ВЗАИМОДЕЙСТВИЕ МЕЖДУ ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ И 
ОБЩИНСКАТА АДМИНИСТРАЦИЯ”. 
 
                   Към тази глава от дневния ред бе направено допълнени от общинския съветник г-н Кременски 
в чл.121 актовете на общинския съвет освен да се съхраняват на „хартиен носител” да се добави и 
„магнитен носител”. 
                   Предложението бе гласувано по следния начин: 
ОбС-Хайредин приема Глава единадесета  в чл.121, ал.1 да се добави текста и „магнитен 
носител”. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     12 
                                                      “ПРОТИВ” –      НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -        1 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
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Други допълнение и предложения не бяха направени и ОбС-Хайредин взе 
 

Р Е Ш Е Н И Е  
№ 19 

ОбС-Хайредин приема Глава единадесета „ВЗАИМОДЕЙСТВИЕ МЕЖДУ 
ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ И ОБЩИНСКАТА АДМИНИСТРАЦИЯ” от Правилника за 
организацията и дейността на общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието 
му с общинската администрация с направеното допълнение в чл.121. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     12 
                                                      “ПРОТИВ” –      НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -        1 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 
ГЛАВА ДВАНАДЕСЕТА „ ОБЩИНСКО СЪТРУДНИЧЕСТВО”. 
 
По тази глава предложения за допълнения и промени не бяха направени и общинския 
съвет взе 

Р Е Ш Е Н И Е  
№ 20 

ОбС-Хайредин приема Глава дванадесета „ ОБЩИНСКО СЪТРУДНИЧЕСТВО” от 
Правилника за организацията и дейността на общинския съвет, неговите комисии и 
взаимодействието му с общинската администрация. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     12 
                                                      “ПРОТИВ” –      НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -        1 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

 
ГЛАВА ТРИНАДЕСЕТА „ПРЕХОДНИ И ЗАКЛЮЧИТЕЛНИ РАЗПОРЕДБИ”. 

 
По тази глава предложения за допълнения и промени не бяха направени и общинския 
съвет взе 

Р Е Ш Е Н И Е  
№ 21 

ОбС-Хайредин приема Глава тринадесета „ПРЕХОДНИ И ЗАКЛЮЧИТЕЛНИ 
РАЗПОРЕДБИ”от Правилника за организацията и дейността на общинския съвет, 
неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     12 
                                                      “ПРОТИВ” –     НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -       1 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

В резултат на приетите по-горе решения Общински съвет Хайредин взе 
 

Р Е Ш Е Н И Е  
№ 22 

ОбС-Хайредин приема  Правилника за организацията и дейността на общинския съвет, 
неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     12 
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                                                      “ПРОТИВ” –      1 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
                   Г-н Попов-общински съветник обясни своя отрицателен вот, като каза, че приетия 
Правилник за работата на ОбС-Хайредин трябва да се спазва и  цитира чл.25, т.9. Той допълни, че  в 
един общински съвет не трябва да има хора, които са в противоречие със Закона и визира г-н 
Цветомир Кръстев, като директор на ДСХ-Хайредин, който е на финансова и административна 
подчиненост на Община Хайредин, а в същото време е и общински съветник в ОбС-Хайредин. Г-н 
Попов предложи Председателя на Общинския съвет да поеме пълна отговорност по казуса и да 
изпрати питане до ЦИКМИ с въпросите, на които да се даде отговор. 
                   Председателя на ОбС-Хайредин-г-н Александров отговори, че не може да поеме 
отговорност, тъй като проблема е разглеждан от ОИК-Хайредин по искане на Областен управител гр. 
Враца и същият е уведомен за резултата на ОИК, но след като г-н Попов отново поставя  проблема, не 
възрази  ОбС-Хайредин да му възложи да изпрати питане до ЦИКМИ. 
                   Г-н Кожухарски-Председател на ПК „Б и Ф” възрази срещу предложенията на г-н Попов, 
като изрази мнение, че всички общински съветници имат издадени удостоверения от ОИК-Хайредин, 
а подобни проблеми се решават от компетентните органи. 
                   Г-н Кръстев-общински съветник помоли дебата да се прекрати, тъй като е неприятен и да 
не се подлага повече на обсъждане. 
                   Председателя на ОбС-Хайредин подложи на гласуване предложението на г-н Попов, 
което съветниците гласуваха по следния начин: 
 
ОбС-Хайредин възлага на Председателя на ОбС-Хайредин да изпрати питане до ЦИКМИ и 
изясни проблема. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -       3 
                                                      “ПРОТИВ” –      7 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -       3 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО НЕ  СЕ ПРИЕМА. 
 

/Председателя на ОбС-Хайредин обяви почивка от 11.51 часа, която продължи до 12.04 часа/. 
 
По т.2.1. от дневния ред:Вносител: Васил Александров-Председател на ОбС-Хайредин,    
                                            относно: 

                      Определяне на представители на ОбС-Хайредин в Общото събрание    
                      на   националното сдружение на общините в Република България  
                      /НСОРБ/ и   представител в Областен съвет за развитие в Област  
                      Враца. 
 

                   По докладната на Председателя на ОбС-Хайредин, общинските съветници взеха 
 

Р Е Ш Е Н И Е  
№ 23 

І. ОбС-Хайредин на основание чл.21,ал.1,т.15 от ЗМСМА, във връзка с чл.12, ал.2 от  
устава на НСОРБ  
1. Определя за делегат в общото събрание на Националното сдружение на общините в 
Република България представителя на общинския съвет –  ВАСИЛ АЛЕКСАНДРОВ 
ВАСИЛЕВ – Председател на Общински съвет-Хайредин. 
2.При невъзможност за участие на определения по т.1 делегат в заседание на Общото 
събрание, той ще бъде заместван от  ГАЛИНА КОНСТАНТИНОВА ЗДРАВКОВА  - 
Председател на Постоянна комисия по „Контрол на решенията на ОбС-Хайредин и 
жалби на граждани”. 
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ІІ.  ОбС-Хайредин определя, като  свой представител за  член на Областния съвет за 
развитие на област Враца – ВАСИЛ АЛЕКСАНДРОВ ВАСИЛЕВ – Председател на 
Общински съвет-Хайредин. 

 
                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     13 

                                                      “ПРОТИВ” –     НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

По т.2.2. от дневния ред: Вносител: Васил Александров-Председател на ОбС-Хайредин,   
                                             относно: 

                        Утвърждаване на образец служебна карта, съгласно чл.33,ал.2 от       
                        ЗМСМА. 
 

                   Председателя на ОбС-Хайредин подложи докладната на гласуване и общинските 
съветници взеха 

Р Е Ш Е Н И Е  
№ 24 

ОбС-Хайредин на основание  чл.20, ал.1, т.7 от Правилника за организацията и дейността 
на ОбС, неговите комисии и взаимодействието му с Общинската администрация 
одобрява служебна карта на общинския съветник при ОбС-Хайредин мандат 2007 г.-2011 
г. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     13 
                                                      “ПРОТИВ” –     НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

По т.2.3. от дневния ред: Вносител: Радослав Стойков-Кмет на Община Хайредин, относно: 
                        Актуализация на общинския бюджет за 2007 г 
 

По тази докладна отношение взеха г-н Кожухарски – Председател на ПК по „Б и Ф”, г-жа 
Андреева-Председател на ПК по ТСУ, г-жа Цонова „Председател на  ПК по социални 
дейности,г-н Попов-общински съветник, г-н Кръстев-общински съветник, Председателя на 
ОбС-Хайредин, Кмета на Община Хайредин, г-н Петров-гл. счетоводител на община Хайредин. 
                   Председателя на ОбС- Хайредин подложи докладната на Кмета на Община 
Хайредин на обсъждана и гласувана по дейности. 
 
 І. Общинска дейност              
ОбС-Хайредин приема докладната на Кмета на Община Хайредин за актуализация на 
бюджета на Общината за 2007 г. в направление Общински дейност- ДСП с. Михайлово. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     13 
                                                      “ПРОТИВ” –    НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

3. ОбС-Хайредин приема докладната на Кмета на Община Хайредин за 
актуализация на бюджета на общината за 2007 г. в направление  Държавна 
дейност- Отбрана. 

ІІ. Държавна дейност 

 
                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     13 

                                                      “ПРОТИВ” –    НЯМА 
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                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 
ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 

 
4. ОбС-Хайредин приема докладната на Кмета на Община Хайредин за 

актуализация на бюджета на общината за 2007 г. в направление Държавна 
дейност- Училища. 

 
                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     13 

                                                      “ПРОТИВ” –    НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА.   
                   

                   Във връзка с държавна дейност – общинска администрация възникнаха въпроси, 
относно сумите изплатени за обезщетения. 
1.ОбС-Хайредин приема докладната на Кмета на Община Хайредин за актуализация на 
общинския бюджет за 2007 г. в направление Държавна дейност- Общинска 
администрация. 
2.ОбС-Хайредин възлага на  ПК по „Бюджет и финанси” с участието на Председателите и 
Секретарите на постоянните комисии основно да анализират и обсъдят пар. „обезщетения” и пар. 
„др. плащания”, за което да информират общинския съвет . 
 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     13 
                                                      “ПРОТИВ” –    НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

ПРЕДЛОЖЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА.   
                   

 
                   След приключване на дебатите и направените разяснения от гл. счетоводител на 
общината и приетите предложения за решения по дейности, съветниците взеха 

 
Р Е Ш Е Н И Е  

№ 25 
3. ОбС-Хайредин приема докладната на Кмета на Община Хайредин, относно: Актуализация 
на общинския бюджет за 2007 г.  
4. ОбС-Хайредин възлага на  ПК по „Бюджет и финанси” с участието на Председателите и 
Секретарите на постоянните комисии основно да анализират и обсъдят пар. „обезщетения” и пар. 
„др. плащания”, за което да информират общинския съвет. 

                             ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -       13 
                                                      “ПРОТИВ” –     НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

По т.2.4. от дневния ред:Вносител: Ирина Цонова-Председател ПК по социални дейности,   
                                             относно: 

                              Отпускане на социални помощи. 
                              Изпълнение на Решение №7, т. ІІІ  от Протокол№2/30.11.2007 г. на   
                              ОбС-Хайредин. 
                                                      

                   Г-жа Цонова Председател на ПК по социални дейности уведоми, че в ОбС-
Хайредин е постъпило становище от Кмета на с. Бързина, с което се дава съгласие за 
прехвърляне на парични средства от фонада за лечение във фонда за погребения за с. Бързина. 
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Тя запозна общинските съветници със становището на комисията, относно изпълнението на 
Решение №7 от Протокол№2/30.11.2007 г. на ОбС-Хайредин, като каза, че комисията предлага 
да бъде уважена молбата на Цветана Андреева Йончева от с. Бързина за погребението на 
съпруга й  Боян Каменов  Ангелов, като средства в размер на 50 лв. бъдат прехвърлени от фонд 
„резервен” на Община Хайредин в пар. „помощи по решение на ОбС-Хайредин”. 
                   Г-н Александров-Председател на ОбС-Хайредин подложи на гласуване 
предложението на комисията по социални дейности и общинските съветници взеха 
 

 Р Е Ш Е Н И Е  
№ 26 

 
ОбС-Хайредин одобрява молбата на Цветана Андреева Йончева от с. Бързина и  отпуска 
парични средства в размер на 50 /петдесет/ лв. за погребението на съпруга й  Боян 
Каменов  Ангелов, като средствата се прехвърлят от фонд „резервен” на община 
Хайредин в пар. 42-14 „Помощи по решение на ОбС /за погребения/”. 

  
                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     13 

                                                      “ПРОТИВ” –     НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

                   Поради изтичане на установеното време за работа на Общинския съвет, г-н 
Александров-Председател на ОбС-Хайредин предложи удължаване на работата с 30 мин. от 
13.00 часа до 13.30 часа. Това предложение съветниците гласуваха и взеха 

 
Р Е Ш Е Н И Е  

№ 27 
ОбС-Хайредин удължава работата на общинския съвет от 13.00 часа до 13.30 часа. 

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     13 
                                                      “ПРОТИВ” –     НЯМА 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
По т.2.5. от дневния ред

4. ОбС-Хайредин приема докладната на Кмета на с. бързина, относно добиването на 
дърва за огрев за населението на с. Бързина от гора общинска собственост в землището на 
с. Бързина, чрез санитарна сеч. 

: Вносител: Светлин Цветков-Кмет на с. Бързина, относно:      
                                     Извършване на санитарна сеч на гора-общинска собственост в     
                                     землището на с. Бързина, с цел осигуряване на дърва за огрев на   
                                     населението от с. Бързина. 

                   Кмета на с. Бързина – г-н Цветков обясни, че с тази докладна е необходима пред Държавно 
лесничейство гр. Оряхово, което да разреши сеч в гора общинска собственост, като се маркират 
съответните дървета. По този начин ще се снабди населението с по-евтини дърва за огрев през зимата.  
Отношение по докладната взеха и общинските съветници – г-н Първанов, г-н Попов, г-жа 
Андреева, г-н Георгиев. Мнение изказа и Кмета на Община Хайредин – г-н Стойков. 
                   Председателя на ОбС-Хайредин – г-н Александров - предложи следният проект на 
решение: 

5. Добиването на дървения материал за огрев да се извършва от горските работници и се 
заплаща по 10 /десет / лв. на кубик. 

6. Общинските съветници от с.Бързина и Кмета на с. Бързина да изготвят списък на 
нуждаещите се и количеството на дървен материал, който ще се раздава. 
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                    Това предложение за решение общинските съветници гласуваха по следния начин и 
взеха 

Р Е Ш Е Н И Е  
№ 28 

1. ОбС-Хайредин приема докладната на Кмета на с. Бързина, относно добиването на дърва за 
огрев за населението на с. Бързина от гора общинска собственост в землището на с. Бързина, 
чрез санитарна сеч. 
3. Добиването на дървения материал за огрев да се извършва от горските работници и се 

заплаща по 10 /десет / лв. на кубик. 
4. ОбС-Хайредин възлага на общинските съветници от с. Бързина и Кмета на с. Бързина 
да изготвят списък на нуждаещите се и количеството на дървен материал, който ще се 
раздава. 
                   

                              ГЛАСУВАЛИ:   “ЗА”             -     12 
                                                      “ПРОТИВ” –      1 
                                                      “ВЪЗД.СЕ” -     НЯМА 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 
По т.3 от дневния ред:

3. Имало ли е проведени тръжни процедури от началото на мандата на г-н Стойков, като кмет и 
постъпили ли са документи от тях в ОбС-Хайредин? 

 Питания. 
                   Питане към Председателя на ОбС-Хайредин и Кмета на Община Хайредин отправи 
общинският съветник г-н Попов. Въпросите, които той отправи бяха следните: 

4. Как се развиват нещата по  делото от предходния общински съвет, във връзка с отдадената под 
наем „бивша общинска аптека”? 

                   Г-н Стойков-Кмет на Община Хайредин отговори, че за времето от началото на 
мандата му до момента е имало насрочена за 28.12.2007 г. процедура за доставка на хранителни 
продукти, която е отложена за 04.01.2008 г. 
                   Г-н Александров-Председател на ОбС-Хайредин допълни в отговор на първия 
въпрос, че е била проведена процедура за доставка на дърва и въглища, но през времето на 
временните кметове. На търга се е явил само един кандидат. В този търг е участвал и той, но 
като общински съветник от предходния мандат. По негова молба служителите от Общинска 
администрация са потърсили информация за цените на дървата и въглищата от други 
доставчици, но разликата в цените и била минимална. 
                   На втория въпрос той отговори, че е участвал в заседание на Административен съд 
гр. Враца по цитираното дело и   е изразил мнение от необходимостта „бивша общинска 
аптека” да остане за обществени нужди. Той допълни, че по едно от делата Врачанския 
административен съд има решение и удовлетворява искането на ОбС-Хайредин за ползването 
на обект „общинска аптека” за обществени нужди, като публична общинска собственост. Но в 
същото време се води и друго дело в Административен съд Враца за същият обект и то е 
насрочено за 06.02.08 г.  
                   Г-н Попов отговори, че е доволен от отговора. 
                   Кметът на с. Рогозен – г-н Бешировски изрази своята тревога от зачестилите кражби 
и посегателства върху частна собственост в с. Рогозен. 
                   По повод на това Председателя на ОбС-Хайредин обясни, че проблемът е с 
кражбите е изключително важен и е в процес на проучване. 
 
                   Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито. 
 
 
Водил протокола:…………………                                ПРЕДСЕДАТЕЛ:………………………. 

                     / Д. Маджарска /                                 ОбС-Хайредин    /   В. Александров    / 
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